
I N F O R M A C E 

 

Vážení, 

     dovoluji si Vás informovat, že dne 9. 7. 2015 se uskutečnila v senátu České 

republiky, z podnětu senátorky RNDr. Jitky Seitlové, schůzka s předsedou 

České asociace dražebníků, JUDr. Miloslavem Olivou. Předmětem jednání a 

zájmu paní senátorky byla nejenom činnost naší asociace jako profesního 

společenstva specialistů na zpeněžování movitého a nemovitého majetku, ale i  

stanovisko nás dražebníků k připravované novele zákona o veřejných dražbách. 

Dalším okruhem zájmu pí. senátorky pak byly zkušenosti našich členů při 

zpeněžování majetkových podstat, movitého a nemovitého majetku 

z insolvenčních řízení, úloha a postavení zajištěných věřitelů při rozhodování o 

způsobu zpeněžování tohoto majetku, dále pak stav zpeněžovaného majetku 

podléhajícímu zajištění a výtěžnost při zpeněžení. Pí. senátorce byly předány 

v této souvislosti statistické údaje, kterými Česká asociace disponuje. 

Z diskuse zcela jasně vyplynulo, že pí. senátorka je s danou problematikou 

velmi podrobně seznámena a má konkrétní informace z praxe. Za Českou 

asociaci dražebníků byla pí. Senátorka ujištěna o připravenosti naší asociace 

k diskusi na toto téma a poskytnutí dalších informací k této problematice. 


